



Architects Registration Board
Hong Kong Special Administrative Region
建築師註冊管理局
香港特別行政區

Summary Notes of the 4th ARB Meeting 2012-2013

2012-2013 第四次建築師註冊管理局會議簡要

Date: 24 October 2012

日期：2012年10月24日

1. Nominations to Government Committees

政府委員會的提名

The Board made nominations to the Minor Works Contractors Registration Committee Panel for the Buildings Department's consideration of appointment for the 2-year tenure starting 1 January 2013 – 31 December 2014.

管理局向屋宇署小型工程承建商註冊委員會小組提名 2013 年 1 月至 2014 年 12 月 31 日為期 2 年的擬任命。

2. Education & Accreditation Issues

教育及資格評審事宜

The Memorandum of Understanding ("MoU") of Mutual Recognition of Accreditation Systems of Architectural Programme between HKIA and New Zealand Registered Architects Board was signed on 3 October 2012 for five years. The MoU would be subject to renewal by mutual consent every five years from the signing date on 3 October 2012.

於 2012 年 10 月 3 日，香港建築師學會與新西蘭註冊建築師委員會簽訂了 5 年建築專案互認協定備忘錄。自 2012 年 10 月 3 日簽署之日起，每 5 年雙方續簽。

3. APEC Architect Central Council Meeting, Wellington, New Zealand 3-5 October 2012

亞太經濟合作組織建築師核心理事會會議，2012 年 10 月 3 日至 5 日，新西蘭，威靈頓

Hong Kong delegates FUNG Yin Suen Ada (as ARB representative) and LAM Kwong Ki Dominic (as HKIA representative) attended the APEC Architect Central Council meeting, Wellington, New Zealand from 3-5 October 2012.

2012 年 10 月 3 日至 5 日，香港代表馮宜萱建築師（建築師註冊管理局代表）和林光祺建築師（香港建築師學會代表）出席於新西蘭威靈頓舉行的亞太經濟合作組織建築師核心理事會會議。

The Sixth APEC Architect Central Council Meeting would be held in Vancouver, Canada, in the fourth quarter of 2014.

第六屆亞太經濟合作組織建築師核心理事會會議，將於 2014 年第四季度在加拿大溫哥華舉辦。

4. ARB Inquiry Committee Panel

建築師註冊管理局研訊委員會小組

There was a resolution made at the Board meeting that an Inquiry Committee Panel ("ICP") should be established to solicit support from seasoned members of the Institute to take up the Inquiry Committee in future. The proposed tenure is from date month 2012 to date month 2013 as a trial period.

Members of ICP would be made by invitation and their service is entirely on voluntary basis.

管理局會議決議成立一個研訊委員會小組，以委任經驗豐富的香港建築師學會會員參與研訊委員會。建議任期由 2012 年至 2013 年為一個任期。

研訊委員會小組成員通過邀請組成，服務完全基於自願的基礎之上。